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Město Paskov

Nádražní 700, 739 21 Paskov
tel.č.: 555 333 619 | e-mail: mu@mesto-paskov.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 10 Zastupitelstva města Paskov

konané dne 11. 3. 2024 v Sál nad Zámeckou krčmou od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Doba jednání: 17,00-18,42
Přítomno: 20
Omluveni: Mgr. Jana Maršálková
Neomluveni:
Předsedající: Petr Baďura
Zapisovatel*: Ing. Václav Bukovský
Ověřovatelé zápisu: Ing. Michaela Krečmerová, Jiří Kupka

*Předsedající v souladu s jednacím řádem města určil výše uvedenou osobu.

1. Úvod

Program:
1. Úvod

1.1. Schválení programu
1.2. Schválení ověřovatelů zápisu a usnesení
1.3. Schválení zapisovatele
1.4. Kontrola usnesení
1.5. Zpráva o činnosti rady města mezi 9. a 10. Zastupitelstvem města

2. Projednání jednotlivých bodů z programu 10. ZM
2.1. Doplnění člena KV
2.2. Výroční zpráva za ro 2023 -Zákon 106/1999
2.3. Rozpočtové opatření 1/2024
2.4. Žádost o neinvestiční dotaci- Charita-spolufinancování provozních a mzdových nákladů (Oáza
pokoje, Beskydské centrum duševního zdraví)
2.5. Žádost o neinvestiční dotaci-Charita-spolufinancování provozních a mzdových nákladů (Denní
stacionář Paskov)
2.6. Dodatek č.2 ke smlouvě o zemědělském pachtu (AGROSPOL STAŘÍČ)
2.7. Směna pozemků  mezi Povodím Odry a městem Paskov
2.8. Schválení dohody o provedení práce na hudební doprovod při slavnostních akcích města
2.9. Schválení dohod o provedení práce členům SDH a zároveň ZM
2.10. Zpráva z kontroly revizní komise DSO Olešná

3. Informační a organizační blok
3.1. Zápisy FV
3.2. Zápis KV
3.3. Rezignace člena KV

4. Diskuse
5. Závěr

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí
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Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

1.1. Schválení programu

Starosta vyzval zastupitele k případnému doplnění programu, na tuto výzvu reagovala zastupitelka Havránková
a požadovala doplnění bodu, v němž se doplní KV po rezignaci jejího člena pana Radomíra Klegy, kterou
obdržela 19.12.2023 a zaslala na MěÚ dne 11.3.2024. Starosta o takto doplněném programu dal hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje doplněný program jednání 10. ZM Paskov.

Výsledek hlasování:
Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1/10ZM/2024 bylo schváleno.

1.2. Schválení ověřovatelů zápisu a usnesení
blok 1.2-1

Starosta navrhnul, aby ověřovatelé zápisu z jednání dnešního 10. ZM byli paní Ing. Michaela Krečmerová a pan
Jiří Kupka a dal postupně o jednotlivých návrzích hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje jako ověřovatele zápisu z dnešního 10. ZM paní Ing. Michaelu
Krečmerovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2a/10ZM/2024 bylo schváleno.

blok 1.2-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje jako ověřovatele zápisu z dnešního 10. ZM pana Jiřího Kupku.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 1 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2b/10ZM/2024 bylo schváleno.

1.3. Schválení zapisovatele

starosta  navrhnul,  aby  zapisovatelem z  dnešního  jednání  zastupitelstva  byl  Ing.  Václav  Bukovský  a  dal
o návrhu hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje jako zapisovatele 10. ZM pana Ing. Václava Bukovského.

Výsledek hlasování:
Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3/10ZM/2024 bylo schváleno.

1.4. Kontrola usnesení

Starosta  informoval  zastupitele,  že  na  9.  ZM nebyly  přijatá  žádná usnesení,  z  nichž  by  vyplývaly  úkoly
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s termínem plnění ke dni konání 10. ZM.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí kontrolu usnesení.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

1.5. Zpráva o činnosti rady města mezi 9. a 10. Zastupitelstvem města

Zprávu o  činnosti  RM mezi  9.  a  10.  ZM podala  místostarostka  Iva  Vaňková.  Rada se  mezi  zasedáními
zastupitelstva sešla 6 x ve dnech 20.12.2023, 12.1.2024, 24.1.2024, 7.2.2024, 21.2.2024 a 6.3.2024.

Zprávy o činnosti  jednotlivých komisí  přednesli  předsedové komisí  nebo pověření  zástupci  z  jednotlivých
komisí. Zprávy o činnosti výborů rovněž přednesli jejich předsedové a jsou přílohou tohoto zápisu.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí zprávu o činnosti mezi 9. a 10. zastupitelstvem města.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2. Projednání jednotlivých bodů z programu 10. ZM

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2.1. Doplnění člena KV
blok 2.1-1

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje za člena Kontrolního výboru pana Mgr. Ondřeje Kubíka.

Výsledek hlasování:
Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4a/10ZM/2024 bylo schváleno.

blok 2.1-2

Ing.  Petr  Michálek  navrhnul  pro  doplnění  KV  za  člena  paní  Andreu  Jedličkovou.  Starosta  dal  o  tomto
návrhu hlasovat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje za člena Kontrolního výboru paní Andreu Jedličkovou.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 4b/10ZM/2024 bylo schváleno.
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2.2. Výroční zpráva za ro 2023 -Zákon 106/1999

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí Výroční zprávu za rok 2023 o „Poskytování informací dle
zákona 106/1999 Sb. o svobodném přístupu k informacím“ platném znění.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

2.3. Rozpočtové opatření 1/2024

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 5/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.4. Žádost o neinvestiční dotaci- Charita-spolufinancování provozních a mzdových nákladů (Oáza
pokoje, Beskydské centrum duševního zdraví)

blok 2.4-1

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí žádost o neinvestiční dotaci od společnosti Charita Frýdek
Místek,  Příborská  602,  FM,  pro  rok  2024  ve  výši  85.000,-Kč,  na  poskytování  sociálních  služeb
občanům města Paskov-na provozní a osobní náklady Oázy pokoje, Charitní odlehčovací služby, Charitní
pečovatelské služby, Beskydského centra duševního zdraví a Terénní odlehčovací služby.

 

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 2.4-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace mezi městem Paskov a
společností Charita Frýdek Místek, Příborská 602, FM, pro rok 2024 ve výši 85.000,-Kč, na poskytování
sociálních služeb občanům města Paskov-na provozní a osobní náklady Oázy pokoje, Charitní odlehčovací
služby, Charitní pečovatelské služby, Beskydského centra duševního zdraví a Terénní odlehčovací služby.

Výsledek hlasování:
Pro: 20 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.5. Žádost o neinvestiční dotaci-Charita-spolufinancování provozních a mzdových nákladů (Denní
stacionář Paskov)

blok 2.5-1

Diskuze:
Michna jaké je naplnění ve stacionáři a jaká jsou pravidla pro přijímání?
starosta provozovatelem je Charita a také určuje pravidla provozu, ve stacionáři je 9 uchazečů

dále starosta přečetl  dopis  od ředitele Charity,  v  němž byly obsaženy bližší  informace
o fungování stacionáře
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Lišková doplnila některé informace včetně případného financování pobytu
Klimunda pokud je  poměr  zaměstnanců a  klientů  1:1,  jak  přispívají  obce  na  provoz,  které  mají

ve stacionáři klienty 
starosta s obcemi se o příspěvku na provoz bude jednat a budeme požadovat příspěvek, stejně tak ,

jako přispívá Paskov , pokud má klienty umístěné v podobných zařízeních
Michálek příspěvek Paskova by se měl snížit o příspěvek ostatních obcí, které využívají  stacionář pro

své občany
Klimunda takto navržený a schválený příspěvek se nedá krátit
Bělík jsme povinni přispívat 20 %, proto se nastavil  příspěvek ve výši  600 tis.,  což je strop

příspěvku na provoz stacionáře, dle platné smlouvy mezi Charitou FM a městem Paskov.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí žádost o neinvestiční dotaci od společnosti Charita Frýdek
Místek, Příborská 602, FM, pro rok 2024 ve výši 600 000,-Kč, na zajištění pokrytí výdajů: na poskytování
sociálních  služeb  občanům  města  Paskov  -  na  provozní  a  mzdové  náklady  sociální  služby  Denního
stacionáře Paskov.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 2.5-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje Smlouvu o poskytnutí neinvestiční dotace mezi městem Paskov a
společností Charita Frýdek Místek, Příborská 602, FM, pro rok 2024 ve výši 600 000,-Kč, na zajištění
pokrytí výdajů: na poskytování sociálních služeb občanům města Paskov - na provozní a mzdové náklady
sociální služby Denního stacionáře Paskov.

Výsledek hlasování:
Pro: 17 / Proti: 3 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.6. Dodatek č.2 ke smlouvě o zemědělském pachtu (AGROSPOL STAŘÍČ)

Dodatek č.2 ke smlouvě o zemědělském pachtu ze dne 04.07.2019 řeší změny v katastru nemovitostí, které
nastaly po revizi katastru nemovitostí, dále byly do soupisu přidány pozemky, které město Paskov nabylo -
kupní smlouva Asental Land, s.r.o. ze dne 29.11.2023. Došlo k navýšení pachtovného, výše ročního pachtu je
13.542 Kč.

Záměr změnit stávající pachtovní smlouvu je zveřejněn na úřední desce od 22.02.2024 do 12.03.2024.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje uzavření Dodatku č.2 ke smlouvě o zemědělském pachtu ze dne
04.07.2019 mezi Městem Paskov, propachtovatelem, IČO 00297062, se sídlem Nádražní 700, 739 21
Paskov a spol. AGROSPOL STAŘÍČ, s.r.o., pachtýřem, IČO 49608487, se sídlem 739 43 Staříč 42. Výše
ročního pachtu je 13.542 Kč. Záměr změnit stávající pachtovní smlouvu byl zveřejněn na úřední desce
od  22.02.2024  do  12.03.2024.  Do  11.03.2024  do  11.00  hod  bylo  možno  podávat  své  připomínky  a
vyjádření. Žádné připomínky nebyly doručeny.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 8/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.7. Směna pozemků mezi Povodím Odry a městem Paskov

Jedná se o směnu pozemků v rámci projektové dokumentace s názvem „Revitalizace sídliště na ulici Papírenská
v Paskově“. Během projekčních prací bylo zjištěno, že vodní tok během času změnil své koryto. Je nutné to
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napravit směnou části  pozemků. Správce vodního toku se směnou části  pozemku souhlasí.  Rozdíl  hodnot
pozemků je vyčíslen znaleckými posudky. Doplatek Města Paskov činí 54.900,- Kč.

 

Zveřejnění  záměru na  směnu pozemků schválilo  zastupitelstvo  na  9.zasedání  dne  18.12.2023 usnesením
č. 8/9ZM/2023.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje uzavření směnné smlouvy mezi Městem Paskov, IČO 00297062,
se sídlem Nádražní č.p.  700, 739 21 Paskov a Povodí Odry,  státní  podnik,  IČO 70890021, Varenská
3101/49, Moravská Ostrava, 70200 Ostrava. Rozdíl hodnot pozemků ve výši 54.900,- Kč doplatí Město
Paskov.

Jedná se o směnu pozemku ve vlastnictví Města Paskov parc.č. 1101/2 v k.ú. Paskov, o výměře 400 m2,
ostatní plocha, zeleň, nově odměřený z pozemku parc.č. 1101 v k.ú. Paskov za pozemek parc.č. 2186/29
v k.ú.  Paskov,  o  výměře 400 m2,  vodní  plocha,  koryto  vodního toku přirozené nebo upravené,  nově
odměřený z pozemku parc.č. 2186/1 v k.ú. Paskov.

Záměr města byl zveřejněn na úřední desce od 11.01.2024 do 27.01.2024.

Výsledek hlasování:
Pro: 19 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1

Usnesení č. 9/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.8. Schválení dohody o provedení práce na hudební doprovod při slavnostních akcích města

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje uzavření dohody o provedení práce na „ Hudební doprovod při
slavnostních akcích města“ s paní Zlatuší Havránkovou, která je zároveň zastupitelkou města Paskov,
výše honoráře je 300,-Kč/hod.

Výsledek hlasování:
Pro: 18 / Proti: 2 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.9. Schválení dohod o provedení práce členům JSDH a zároveň ZM
blok 2.9-1

Ing. Milan Klimunda navrhnul, aby hasiči, kteří jsou zároveň zastupiteli za svou činnost dostávali stejnou
částku, jako je schválená za hraní na svatbách, a to je 300,- Kč. Proběhla krátká debata v níž Ing. Bělík
vysvětloval financování hasičů. Po této debatě dal starosta o protinávrhu hlasovat.

Diskuze:
Krejčí bylo by nesprávné , aby zastupitelé dostávali za činnost 300 Kč a ostatní 200 Kč, souhlasí

s tím, že budou mít všichni stejnou odměnu ve výši 200 Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje návrh Ing. Klimundy, aby hasiči za svou činnost byli honorováni
částkou 300,-Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 4 / Proti: 10 / Zdrželo se: 6

Návrh usnesení nebyl přijat.
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blok 2.9-2

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov schvaluje uzavření dohod o provedení práce na „Výkon služby v jednotce
dobrovolných hasičů Paskova a Oprechtic“ se členy JSDH, kteří jsou zároveň zastupiteli města Paskov, a to
s Bc. Michalem Haladejem, Miroslavem Staňkem a Ing. Janem Krejčím za 200,- Kč/hodina.

Výsledek hlasování:
Pro: 17 / Proti: 1 / Zdrželo se: 2

Usnesení č. 11/10ZM/2024 bylo schváleno.

2.10. Zpráva z kontroly revizní komise DSO Olešná

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo města Paskov bere na vědomí  zprávu z  kontroly  revizní  komise DSO Olešná ze dne
10.1.2024 dle přílohy.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3. Informační a organizační blok

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.1. Zápisy FV

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.2. Zápis KV

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

3.3. Rezignace člena KV

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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3.4. Zápis OV

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

4. Diskuse

Diskuze:
Ožana 38  minut  se  čely  zprávy  výborů  a  komisí,  i  když  je  fakt,  že  je  nutno  informovat

veřejnost, mělo by se vypíchnout několik podstatných bodů, protože zápisy dostáváme.
Klimunda kdysi to tak bylo, ale v poslední době jsou informace delší
Krečmerová občany máme povinnost informovat a každý kdo informaci připravuje považuje za podstatné

něco jiného
Michna jak se distribuují a kde se kupuje obsah balíčků pro občany, kteří mají významná jubilea,

ptám se protože některé potraviny které byly obsahem balíčku byly několik měsíců prošlé
starosta nakupuje se v COOPu a u Hrušky, upozorním na to komisi
Klimunda v souvislosti s opravou ulice Vodárenská a objízdnými trasami je rozježděná zelená plocha

u cesty směrem na Žabeň, mělo by se to upravit
Klimunda v jakém termínu proběhlo předání stavby BD č. 7 a jaký byl na stavbě zaznamenán úraz?
starosta sdělil, že přesná data nezná a informaci zašle všem zastupitelům elektronicky
Klimunda kdy bude dokončena přestavba prostor pro POŠTU v předzámčí?
starosta dle  smlouvy 30.6.2024,  ale  stavba postupuje  s  předstihem a předpokládáme kolaudaci

v měsíci dubnu
Klimunda jaké bude využití rotundy v předzámčí, když PaskovNet odstoupil od požadavku na tyto

prostory
starosta návštěvnické centrum
Michnová v rámci informací o činnosti orgánů ji zaujaly tři informace

1) revitalizace bývalé haldy v Oprechticích

2)zda se jedná o rekonstrukci nebo výstavbu mostu přes Olešnou

3)úsekové měření a doptávala se zda bude jen v Oprechticích nebo i na ulici Národního
odboje

ad 1) k revitalizaci přečetl předseda komise záporné stanovisko komise

ad 2) zda jde o rekonstrukci nebo stavbu mostu poskytl starosta informaci, o tom jak je
stavba pojmenována hovoří stavební dokumentace
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ad  3)  k  úsekovému  měření  podal  informaci  starosta  (v  návrhu  bylo  šest  lokalit  pro
úsekové měření) o průběhu jednání a dalším postupu a o ulici Národního odboje a zklidnění
dopravy  podal  informaci  místostarosta,  který  zároveň  informoval  o  získání  dotace
na chodníky kolem ulice národního odboje a na nově vzniklé ostrůvky ,  které by měly
dopravu zklidnit

 

starosta -Kirilovova-stále není stavební povolení díky nedostatkům v projektové dokumentaci

-kanalizace-KONEKO  předalo  dokumentaci  pro  územní  řízení  a  dohodlo  se  kde  bude
umístěna kanalizace v Oprechticích

-vyřešil se způsob odkanalizování Mitrovic, kanalizace bude gravitační

-zkapacitnění ČOV-projednává se způsob

-řeší se projekty-revitalizace zámku, revitalizace parku, BD č. 250 a ulice Papírenské

-zastávky u podchodu na ulici Místecká jsou zkolaudovány

-proběhne výsadba u smuteční obřadní síně, akce MSK

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

5. Závěr

Starosta ukončil jednání 10. ZM v 18,42

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.
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Ověřovatelé: Ing. Michaela Krečmerová   ............................................................
 

Jiří Kupka   ............................................................
 
Starosta: Petr Baďura   ............................................................
 
Radní: Ing. Michaela Krečmerová   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


